
Styremøte i Buskerud bygdekvinnelag 9/10-24 på 
messenger.   
Til stede: Anne Britt Jellum, Tone Idun Anthun, Britt Guton Halland, Karen 
Dale Juvet, Ingrid Marit Bermingrud Terum.   

 

Sak 1.  Godkjenning av innkalling.  Godkjent. 

   

Sak 2.  Godkjenning av referat fra styremøte 1/9-24.  Godkjent.   

Tilleggsopplysning: Gevinsten som Tone Idun gir er fra Leveld lefsebakeri.  4 
av styret møter klokka 8.30 lørdag den 19. oktober i Geilo kulturkyrkje.  
Karen møter ca klokka 10 da hun skal ha med folk i bilen fra Ringerike.  

 

Sak 3.  Inspirasjonsdagen igjen: 

Anne Britt lager rundstykker til i alt 45 personer.  Karen lager 3 
sjokoladekaker.  Ingrid Marit lager langpannekake eller eplepai.  Tone Idun 
lager en glutenfri kake.   

Britt handler etter liste + servietter.  Hun tar med 9 lyngblomster+ eventuelt 
rognebær til bordpynt.  Vi setter maten på felles bord og ordner stoler og 
bord slik at det blir lett å se på skjermen.   

Overnatting til Pascal Baudonnel: Ingrid Marit avklarer hotell eller 
overnatting i hennes hytte.  Angående pris ser det ut som dr. Holms har best 
pris for både overnatting og frokost.  

Konfransier: Tone Idun og Karen takket nei. 

Anne Britt ønsker velkommen og nevner evalueringsskjema som ligger ved 
plassene.   

Britt introduserer Fjellnettverket og bondens bord.   



Ingrid Marit introduserer Lars Hammarsbøen som snakker om ostene han 
leverer og har for salg.  Han snakker før det blir lunch.  (Han setter opp 
ostebod fra klokka 9.)    

Etter lunch: Britt introduserer Sissel Børresen og ber henne presentere seg 
selv og temaet genredigering og GMO.  

Ingrid Marit  introduserer Pascal Baudonnel. 

Anne Britt ønsker velkommen til kaffe og kake.  

Britt introduserer Tove Bøygard.   

Loddsalg under lunchpausen. Britt har med årer kroner 20,- pr åre. Anne 
Britt, Tone Idun og Britt selger. Tone Idun ordner pengeskrin og vippsnr.  

Anne Britt ønsker vel hjem.  Nevne evalueringskjema som legges fra seg i 
det folk går.   

Det har vært et tema at forholdsvis få meldte seg til Inspirasjonsdagen.  
Anne Britt nevnte henvendelser til forskjellige lag for å motivere folk til å 
delta. Mange syns det er for langt å kjøre fra sør i Buskerud til Geilo, selv om 
veien er like lang den andre veien.  

Karen skaffer 45 evalueringskjema etter mal fra de som ble brukt i fjor.  
Skjemaene legges ved plassene, og leveres ved avreise så vi kan få samlet 
opp ønsker.  

Ingrid Marit fratrådte  møtet på messenger pga hun måtte delta i Varlo bkl 
sitt årsmøte, og sto for serveringen den kvelden.     

 

Sak 4: Brønnøysundregisteret 

Alt må endres.  Må ha fødsels og personnr +årsmøtereferat.  Skal også ha 
signatur for andre saker enn økonomi.  Det kan være leder + et styremedlem 
f. eks.   

 

Sak 5: Er vi bra nok som styre for Buskerud bygdekvinnelag?   



Styret var enige om at hovedtyngden av arbeidet vårt blir i forbindelse med 
styremøtene med diverse etterarbeid.  Vi jobber først og fremst for saken 
Buskerud bygdekvinnelag, og dette er en fritidsaktivitet vi har.  Som 
medlemmer av styret er vi bra nok.   

Flere møter fremover:  

Etter 22. oktober blir det et felles møte på zoom med Norges 
bygdekvinnelag.  

5. november -24 tar vi oppsummering fra Inspirasjonsdagen, og legger 
eventuelt frem noe om bunadssaken da.  

 

Sak 6: Eventuelt 

Karen la frem saken der Buskerud bygdekvinnelag har fått kroner 7000,- fra 
Ringerike kommune for å arrangere kurs i reparasjon av klær.  Betingelsen 
for å få tilskuddet er at de lokale bygdekvinnelagene på Ringerike har sendt 
inn regnskap og rapport til Ringerike kommune innen 1.11.24.  Sognedalen 
bkl har kurs i oktober og rekker dette, men Norderhov bkl skal ha kurs i 
tøyreperasjon etter jul, og Tyristrand bygdekvinnelag har pr nå oktober 2024 
enda ingen konkrete planer om omsømkurs.   

Etter diskusjon ble Karen rådet til å be de andre bygdekvinnelagene om å 
søke utsettelse av rapportering/regnskap til Ringerike kommune.   

Sak til årsmøtet i Buskerud bygdekvinnelag?   Siden Buskerud fylke er så 
stort – kunne det ha vært en sak til årsmøtet 2025 om hvor medlemmene 
ønsker møtene i fremtiden?    Eventuelt arrangere samkjøring/innleie av 
buss samtidig som møtene blir satt opp? 

 

Møtet avsluttet klokka 19.15.  

Karen Dale Juvet, sekretær.   


